

Date: February 17th , 2026

التاريخ: 17 فبراير 2026

Circular No:51/ AY 2025-26
Subject: Ramadan 2026 School Timing

Dear Parents and Guardians,

As we welcome the blessed month of **Ramadan**, we extend our warmest wishes to you and your families. May this holy month bring peace, reflection, good health, and blessings to all.

The holy month of **Ramadan** is expected to commence **tomorrow or the following day**, subject to the official moon sighting. During this blessed month, fasting will be observed from dawn until sunset.

Kindly note that **school timings during Ramadan** will be as follows:

Monday to Thursday: School hours will be from **9:00 a.m. to 1:00 p.m.** for **Pre-KG to Grade 12** students. School gates will open at **8:30 a.m.** and close at **9:10 a.m.**

Dismissal gates for car students will open at **1:15 p.m.**, and school buses will depart at **1:00 p.m.**

Fridays: School hours will be from **9:00 a.m. to 11:30 a.m.** Dismissal gates for car students will open at **11:40 a.m.**, and school buses will depart at **11:30 a.m.**

Please note that the **school canteen will be open only for our younger students that are not fasting throughout the month of Ramadan.** Parents are kindly requested to inform class teachers if they wish to encourage their child to fast. The school will arrange **designated areas** for students who are not fasting.

السادة أولياء الأمور الكرام،

بمناسبة استقبال شهر رمضان المبارك، يسعدنا أن نتقدم إليكم وإلى عائلاتكم بأصدق التهاني وأطيب الأمنيات، سائلين الله أن يعيده عليكم بالخير واليمن والبركات، وأن يكون شهر طمأنينة وتأمل وصحة وسلام للجميع.

من المتوقع أن يبدأ شهر رمضان المبارك غدًا أو بعد غد، وذلك حسب الرؤية الشرعية لهلال الشهر. وخلال هذا الشهر الفضيل، يكون الصيام من طلوع الفجر حتى غروب الشمس.

يرجى العلم بأن مواعيد الدوام المدرسي خلال شهر رمضان ستكون على النحو التالي:

من الإثنين إلى الخميس: دوام الطلبة من الساعة 9:00 صباحًا حتى 1:00 ظهرًا لطلبة الروضة (Pre-KG) حتى الصف الثاني عشر. تفتح بوابات المدرسة في الساعة 8:30 صباحًا وتُغلق في الساعة 9:10 صباحًا.

تفتح بوابات الانصراف لطلبة السيارات في الساعة 1:15 ظهرًا، وتنطلق الحافلات في الساعة 1:00 ظهرًا.

يوم الجمعة: يكون الدوام من الساعة 9:00 صباحًا حتى 11:30 صباحًا. تفتح بوابات الانصراف لطلبة السيارات في الساعة 11:40 صباحًا، وتنطلق الحافلات في الساعة 11:30 صباحًا.

يرجى العلم بأن مقصف المدرسة سيكون متاحًا فقط للطلبة الأصغر سنًا غير الصائمين طوال شهر رمضان المبارك. كما نرجو من أولياء الأمور إبلاغ معلمي الصف في حال رغبتهم بتشجيع أبنائهم على الصيام. وستقوم المدرسة بتوفير أماكن مخصصة للطلبة غير الصائمين

Kindly be informed that the school has **submitted a request to ADEK to allow online learning on Fridays during the month of Ramadan.** We are currently awaiting their official response and will update you immediately once confirmation is received.

We thank you for your continued cooperation and support, and we wish all our parents, staff, and students a **blessed and peaceful Ramadan.**

Ramadan Kareem.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director



نود إحاطتكم علمًا بأن المدرسة قد تقدمت بطلب إلى دائرة التعليم والمعرفة للموافقة على تطبيق التعلم عن بُعد أيام الجمعة خلال شهر رمضان المبارك. ولا نزال في انتظار الرد الرسمي، على أن يتم إبلاغكم فور ورود أي مستجدات بهذا الشأن. نشكركم على تعاونكم ودعمكم المستمر، ونسأل الله أن يبارك لكم في هذا الشهر الفضيل، متمنين لجميع أولياء الأمور وأبنائنا الطلبة والهيئتين التعليمية والإدارية شهر رمضان مبارك يسوده السلام والطمأنينة.

رمضان كريم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة